
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Komisie životného prostredia, dopravy, investícií a územného plánovania 
konaného dňa 10.10.2023 o 16:00 

v teréne na vo vnútrobloku Pádivec na Opatovskej ulici 
 

 

Prítomní:                                                                                    Neprítomní:  
Mgr. Richard Medal (predseda komisie)                                     Ing. Ladislav Paška (poslanec) ospravedlnený                 
Mgr. Miloslav Baco (poslanec)                                                    Peter Mikuláš (odborník komisie), ospravedlnený  
Ing. Zuzana Bednárová (poslanec)                                                
Ing. Ladislav Matejka (poslanec)   
Ing. František Matečný (odborník komisie) 
Mgr. Sylva Mertanová (odborníčka komisie) 
 

Garanti komisie:  

Ing. arch. Adriana Mlynčeková, PhD., Útvar územného plánovania MsÚ 

Ing. Viera Gugová, Útvar stavebný a životného prostredia MsÚ 

 

Hostia:  
Ján Korienek, útvar investícií 
Juraj Vlčák  
Dagmar Kopačková, útvar investícií 
Mag. phil. Omar Mirza, útvar územného plánovania 
Ing. Ingrid Kuľhová, útvar územného plánovania 
 

Program:  

1. Otvorenie a schválenie programu. 

2. Obhliadka stavu realizácie investičnej akcie „Revitalizácia vnútrobloku Pádivec“.  

3. Rôzne. 

4. Záver. 

 

Predseda komisie Mgr. Medal otvoril rokovanie komisie, privítal všetkých prítomných, oboznámil ich 

s programom. Skonštatoval väčšinu členov komisie prítomných.  

 

Uznesenie č.23/2023 

Komisia ŽPDIaÚP schvaľuje program zasadnutia tak ako bol navrhnutý. 
Hlasovanie:  

za: 6                                               proti: 0                                              zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod 2. – Obhliadka stavu realizácie investičnej akcie „Revitalizácia vnútrobloku Pádivec“ 

p. Vlčák odpovedal na otázky prítomných o zvukových vankúšoch, stlmení svietidiel pri bytovom dome Pádivého 
2, 4, 6, 8, kamerách, funkcii herných prvkoch, vyvýšených záhonoch. Ihrisko nie je dokončené, doplnená bude 
ešte napr. tieniaca celoročná plachta, popínavé dreviny...   
 

Bc. Baco: Bude areál oplotený ako na Karpatskej? p.Vlčák: Nebude oplotený. 

Ing. Matejka: Bola tu plocha na hranie futbalu. Nemáme použiteľné bránky na hranie futbalu? Medzi Pádivého 
a Sibírskou ulicou by sa mohli dať pre 10 ročné deti. p.Korienek: Zistím, či nie sú bránky na MHSL, alebo či by 
neboli peniaze na nové.  
 

Mag. phil. Mirza: Dajú sa pridávať stoličky? Korienek: Na ihrisku na Karpatskej (samozrejme keď je sucho) 

rodičia sedia na tráve. Ak by bolo potrebné dajú sa pridať.  

 

Ing.arch. Mlynčeková: Chcela by som predstaviť kolegu mestského kurátora pána Omara Mirzu. Je to odborník 

na verejné priestory.  
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Mgr. Medal: To je nahrávka... Premýšľam celý čas o zlepšení procesov v meste. V tomto prípade ma mrzí, že 

sme nemali možnosť vidieť projekt dopredu. Ako to urobiť... Je to dôležité pobaviť sa o takýchto projektoch. 

Osobne ma šokuje, že tu niekto navrhol takéto lampy. Manuál verejného priestoru by sme boli radi, aby vznikol. 

Ing. Kuľhová doplnila, že lampy, pri ktorých stojíme predstavujú tykadlá lienky, oblúková konštrukcia chrbát 

lienky.  Mgr. Medal: Svetelné znečistenie... občanom to bude svietiť do okien... Aj umelecké dielo musí mať hlavný 

podtext. 

 

Mgr. Medal: Ako ďaleko je rozpracovanie manuálu verejného priestoru?  Mag. phil. Mirza: Tvorí sa zadanie.  

Mgr. Medal: Tiež by som bol rád aby sa tento materiál dostal na komisiu, aby sme mali možnosť sa k nemu 

vyjadriť. V materiáli by mali byť zadefinované ako má vyzerať verené osvetlenie, chodníky, zastávky, priechody 

pre chodcov, základná infraštruktúra v meste, aby mala aj pridanú hodnotu z hľadiska environmentálnych 

aspektov. Napr. aby lampy boli konštruované tak, aby neprispievali k svetelnému znečisteniu a podobne, takýchto 

aspektov by tam mala byť celá rada. Dúfajme že sa to rozbehne... 

 

Mgr. Baco: Smetné nádoby.. pripadá mi, že ich je extrémne málo na takúto plochu. p. Vlčák: 2 sú tuto a ďalšie  

bokom. 

 

Mgr. Mertanová: Nový cintorín je v akej etape? Projektuje sa? Bude to mať správcu, ktorý sa bude starať 

o výsadbu na hroboch, za poplatok. Nech to nie je len betón a mramor a na tom plast.  Ing. arch. Mlynčeková: 

Sekcia prírodný cintorín je naprojektovaná. Budú tam všetky spôsoby pochovávania. Je to v štádiu projektovania. 

Zrovna zajtra máme rokovanie kvôli príjazdu. Mgr. Mertanová: Možno ak by sa od začiatku nastavilo, že tam 

nemusí byť mramor, kamenný náhrobok ľudia by to akceptovali. Diskusia pokračovala... 

 

Mgr. Medal: Ešte  by som sa vrátil k Pádivcu. Máte k tomu niekto pripomienku, podnet? 

 

p.Kopačková doplnila, že 25.11.2023 je termín prevzatia staveniska. Ak budú stromy vysadené skôr bude to 

prevzaté skôr. 

Mgr. Baco: Prvok lienka (zvukové vankúše) bude asi najviac obťažovať ľudí.  

 

 

Bod 7. Rôzne 

Mgr. Medal: Dostali sme e-mailom zmenu prevádzkového poriadku parkovacej zóny. Na budúcej komisii budeme 

mať ešte zmenu VZN... Ing. Gugová: Z krajskej prokuratúry prišlo podanie na zmenu prevádzkového poriadku, 

informácia bola aj na zasadnutí mestského zastupiteľstva.  

 

Ing. Matejka: Dávali sme podnet na dopravu. Považská ul. pri priechode pre chodcov ako sa ide z hrádze 

osadiť zábradlie (je to z kopca, deti sa spúšťajú do priechodu, vodiči ich nevidia) ID 3373. 

Ing. Matejka: Žilinská ul. pri priechode pre chodcov osadiť zábradlie a spomaľovacie vankúše. Je to 

nebezpečné pre deti. Kvôli briežku z hrádze je to tam komplikované pre mamičky s kočíkmi. Spomaľovače aj 

kvôli zvýšenému prejazdu áut (všetci od Žiliny idú podjazdom na Žilinskú nie na Hodžovu) ID 3374. 

Mgr. Mertanová: Pri tribúne futbalového štadióna na parkovisku od univerzity sú na výsadbu nachystané plochy 

ohraničené obrubníkmi, chytili sa tam topole. Je parkovisko skolaudované? Bude sa tam robiť výsadba? Ak je to 

nepriepustné vysadiť aspoň trávy, sukulenty.3375 

Mgr. Medal, Mgr. Baco: Na zasadnutie KŽPDIaÚP 14.11.2023 pripraviť a odprezentovať „Návrh investičných 

akcií na rok 2024“ za účasti vedenia mesta. V akom štádiu je to, s čím sa ráta. ID3376 

Na záver predseda komisie poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí. Nasledujúca komisia sa uskutoční 

14.11.2023.  

 

Zapísala:  

Ing. Viera Gugová  

 

V Trenčíne dňa 10.10.2023 

 

 

                    Mgr. Richard Medal 
                                   predseda komisie 


